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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Letiltotta-e az oligarcháit a luxusutazásokról?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Szijjártó Pétert fedélzetén vendégéül látó Lady Mrd luxusjacht mellett a NER-Tours flottájának
másik ikonikus darabja, az Önt is reptető OE-LEM lajstromjelű luxusrepülő az elmúlt hetekben
aktív forgalmat bonyolított le egzotikus tengerpartok és Magyarország között. Tette mindezt akkor,
amikor már látszott, hogy a pandémia új hulláma felszállóágban van, és vállalkozások, családok
százezrei küzdenek a mindennapok túléléséért. A Mészáros Lőrincet és családját igen sűrűn utaztató
repülőgép tulajdonosa azonban március elején megelégelhette azt, hogy ellenzéki politikusok és a
sajtó  rendszeresen  hírt  adott  ezekről  a  felháborító  luxus-kiruccanásokról,  ezért  megkísérelte
letiltatni a magángép repülési adatainak nyilvánosságát.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

1.  Ön  március  5-ei  rádióinterjújában  így  fogalmazott:  „Tanganyika,  Maldív-szigetek,  Dubaj  –
ezekről a helyekről hozzák be honfitársaink a veszélyes mutációkat. Ezeket az utakat halasszák el,
mert olyan mutánsokat hozhatnak haza, amik bajba sodorhatnak másokat”. Amikor így fogalmazott
miniszterelnök úr, akkor Mészáros Lőrincre és más fideszes haverokra gondolt?

2.  Mit  gondol  arról,  hogy  az  előbb  említett  interjúval  egyidőben  az  állami  megrendelésekkel
kitömött Valton-Sec repülője éppen Dubajban tartózkodott?

3. Megkérte-e Ön a NER milliárdos oligarcháit, hogy fejezzék be az egzotikus helyszínekre történő
luxusutazásokat?

4.  Az  eddigi  utazások  során  betartották-e  az  OE-LEM  utasai  az  országba  való  belépéskor  a
járványügyi intézkedéseket?



Tisztelettel várom válaszát!
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